
 

 DANIELA ŠIRINIĆ: 
 - Provjera. Ok. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Onda molim vas vratite i vrijeme od 2 minute zastupnici. 

 

 DANIELA ŠIRINIĆ: 
 - Ok. Znači, kao klub želimo istaknuti problem dostupnosti vrtića jer se puno procesa 

događa u pozadini. Naši građani, prvenstveno roditelji, roditelje djece u vrtićima zanima kako 

se planira proširenje kapaciteta postojećih vrtića te iz kojih sredstava će se izgradnja vrtića koje 

smo obećali u programu financirati. Hvala vam. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Zahvaljujem zastupnici. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 
 - Kapaciteti u dječjim vrtićima i zapravo veličine grupa odgojnih skupina jest jedan od 

problema koji se dugo zapravo vuče u Gradu Zagrebu.  

Zastupnice Širinić, gledam gdje ste. Tu ste.  

 Ono što mogu reći da uz napore Gradskog ureda za obrazovanje je napravljeno i na što 

mislim da, s time smo zadovoljni kao kratkoročno rješenje, jest da unatoč tome što je bilo 200 

više zahtjeva djece, oko 200 čini mi se jel' tako, oko 200 više zahtjeva djece ove godine u 

odnosu na prošlu godinu, upisano ukupno 500 više djece ove godine nego prošle godine.  

Znači, ne da na kraju sada kada se je napravila i dopunska lista kada je prošla, sad možemo 

vidjeti upis u dječje vrtiće, sad je on finaliziran, znači 500 djece je upisano više ove godine 

nego prošle godine.  

 E sad kako se to odnosi u odnosu na Državni pedagoški standard. Tako da ćemo ići 

zapravo na trećeg odgojitelja tzv. u skupinama u dječjim vrtićima, znači zapošljavati nove 

odgojitelje i zapravo na taj način isto tako poštivati Državni pedagoški standard.  

To je kratkoročno rješenje u odnosu na situaciju koju smo zatekli. 

 Ono što je naravno srednjoročno rješenje jest šest trenutno dječjih vrtića koji su u fazi 

ili javne nabave ili ishođenja građevinske dozvole na kojima se radi po cijelom gradu od Svete 

Klare, Sesvetskog Kraljevca itd.  

 I ono što je dugoročno rješenje jesu potpuno novi dječji vrtići koji do sada nisu u procesu 

ali koje planiramo i za koje planiramo povući sredstva iz Fonda za oporavak i otpornost jer ona 

upravo za to i postoje i na taj način što manje opteretiti proračun. I u tom smislu isto tako 

gledamo… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …da proširimo lokacije za to u Prostornom planu odnosno UPU. 

 

 


